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Protokół Nr 4/2024 

 

z obrad IV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 

24 września 2024 r. w świetlicy Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie. 

Obrady rozpoczęto 24 września 2024 r. o godz. 1200. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2541468,relacja-z-iv-sesji-rady-

gminy-greboszow-dnia-24092024-r.html  

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych: 

1. Tadeusz Adamczyk  

2. Andrzej Boroniec 

3. Jolanta Dubiel – Świętek  

4. Krzysztof Dymon  

5. Michał Gaweł  

6. Sylwester Gaweł  

7. Wioletta Jedynak  

8. Stanisław Koziara 

9. Tomasz Koziara 

10. Emilia Misterka  

11. Paweł Moryl  

12. Piotr Polanowski  

13. Eugeniusz Wójtowicz  

14. Wiesław Wytrwał  

15. Tomasz Nowak uczestniczył w Sesji od pkt 4 porządku obrad.  

Krzysztof Gil - Wójt Gminy, 

Zdzisław Kogut - Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy, 

Bożena Deshko - Skarbnik Gminy, 

https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2541468,relacja-z-iv-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-24092024-r.html
https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2541468,relacja-z-iv-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-24092024-r.html
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sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych i kierownicy referatów Urzędu Gminy, 

zaproszeni goście - listy obecności dołączone są do protokołu (stanowią załączniki Nr 1, 2 i 3). 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Wytrwał otworzył IV Zwyczajną Sesję Rady Gminy 

Gręboszów IX kadencji (2024-2029). Powitał zgromadzonych na sesji: wysoką Radę, Wójta 

Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Sołtysów, Kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz Kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy. 

Poinformował, że sesja jest transmitowana online, powitał Internautów. Następnie odczytał 

klauzulę RODO. Na podstawie listy obecności i sprawdzenia obecności za pomocą urządzeń 

do głosowania imiennego stwierdził, że w obradach bierze udział 14 radnych. Ustawowy skład 

rady to 15 radnych. Jest wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał 

i wniosków. 

Ad.2. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do porządku obrad, który radni otrzymali wraz 

z zawiadomieniem na Sesję? Krzysztof Gil -Wójt Gminy zwrócił się z wnioskiem 

o wprowadzenie do porządku obrad punku dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części budynku w m. Wola 

Żelichowska, zgodnie z tym co zostało przedstawione i uzasadnione na posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady Gminy. Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmianę 

porządku obrad przez wprowadzenie w pkt 6 „l” podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części budynku w m. Wola 

Żelichowska. Zmiana została przyjęta jednogłośnie (głosowało 14 radnych, 14 głosów było za). 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Więcej uwag do 

porządku obrad nie zgłoszono. 

W związku z brakiem uwag, porządek został przyjęty i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 24 czerwca 2024 r., 

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyznania dotacji z budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Gręboszowie, 

b) przyznania dotacji z budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
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Hubenice – Kozłów, 

c) przyznania dotacji z budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Karsach, 

d) przyznania dotacji z budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ujściu 

Jezuickim, 

e) zmiany uchwały budżetowej Gminy Gręboszów na rok 2024,  

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024-2031, 

g) przejęcia od Powiatu Dąbrowskiego zadania publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 

2024/2025, na obszarze Gminy Gręboszów, 

h) zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Gręboszów, 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 0011- Wola 

Gręboszowska, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 142/3, 

j) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych w Gręboszowie, 

k) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie powierzenia 

Gminie Olesno realizacji zadania publicznego Gminy Gręboszów w zakresie pomocy 

społecznej polegającego na zapewnieniu wsparcia w mieszkaniu treningowym dla 

mieszkańców Gminy Gręboszów, 

l) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części budynku 

w m. Wola Żelichowska. 

7. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

8. Sprawy bieżące, dyskusja, wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad.
 
 

Ad.3. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do protokołu z III Zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 24 czerwca 2024 r.? Uwag nie zgłoszono. W związku z tym poddał przyjęcie 

protokołu pod głosowanie. Głosowało 14 radnych, 14 radnych było za. Protokół został przyjęty. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Tomasz Nowak przybył na obrady po pkt 3 obrad. 
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Ad.4. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Punkt ten to interpelacje, zapytania i wnioski radnych. Zapytania i wnioski składali następujący 

radni i dotyczyły one takich spraw jak: 

Emilia Misterka – zwróciła uwagę na problem związany z terenem za wałem, gdzie była 

przeprawa promowa. Teren ten póki była ta przeprawa był w miarę zadbany przez właścicieli 

promu. Teraz teren jest bardzo zaniedbany, coraz rozleglej rosną krzaki. Ostatnio kiedy 

wystąpiła rzeka z koryta cała ta trelinka została pokryta mułem. Jest to miejsce dość ważne na 

mapie, gdzie Dunajec wpada do Wisły. Odwiedzane jest przez turystów, szczególne w okresie 

wakacyjnym, którzy przychodzą tam pieszo, przyjeżdżają na rowerach czy samochodami. Były 

osoby, które przyjechały w to miejsce po kilku latach zwróciły uwagę, że nie jest to już ten sam 

teren jak dawniej. W związku z tym wnioskowała, aby np. w okresie wiosennym jakimś takim 

systemem gospodarczym próbować ten problem rozwiązać, aby to miejsce było taką wizytówką 

naszej gminy. Trzeba tutaj zaznaczyć, że parę lat temu droga w tym miejscu była poprawiona, 

bo podczas powodzi asfalt został zerwany. Może i teraz wspólnie z właścicielem tego terenu, 

którym są Wody Polskie udałoby się jakoś temu zaradzić i doprowadzić to miejsce do 

należytego porządku. Jeśli tego nie zrobimy to krzaki, które tam będą się rozrastać nie 

dopuszczą nas do tego pięknego miejsca.  

Tadeusz Adamczyk stwierdził, że wymieniane były znaki drogowe w związku z tym w imieniu 

mieszkańców uliczki wnioskował o zamontowanie lustra przy wyjeździe z uliczki w stronę 

Ujścia Jezuickiego. Są tam dwa niewidoczne zakręty, co powoduje, że wyjazd z tej uliczki jest 

niebezpieczny. Złożył też wniosek, aby w projekcie budżetu na 2025 rok ująć do remontu drogę 

łącząca drogę z Gręboszowa w kierunku Okręga. W tej chwili jeździ się tam gorzej jak po tej 

drodze, która robiona jest na Miłocinie. Jest tam bardzo dużo dziur i dołków.  

Kolejną sprawą, którą poruszył radny to oświetlenie tablicy na budynku remizy OSP 

w Gręboszowie. Powiedział, że dzięki uprzejmości Pana Wójta założona została lampa przy 

bramie wjazdowej, zakupione zostały tez zabezpieczenia żeby się kompresor ponownie nie 

spalił, zabezpieczona została też syrena, aby w razie braku fazy czy czegoś innego syrena się 

odłączyła i nie została spalona, aby nie generować dodatkowych kosztów naprawy. Temat 

oświetlenia tablicy był już zgłaszany w związku z tym wyraził nadzieję, że jeszcze w tym roku 

zostanie to zrobione.  
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Wioletta Jedynak – powiedziała, że w Zapasterniczu mamy zrobioną piękną drogę od 

krzyżówki po most, ale nadal nie zabezpieczone są dwie śluzy, znajdujące się przy tej drodze. 

Obsuwa się tam ziemia. W związku z tym złożyła wniosek, aby wykonawca zakończył remont 

tej drogi, tak jak to powinno wyglądać, by zabezpieczył te miejsca ażurami albo czym innym 

je obłożył, by śluzy te zdawały egzamin i funkcjonowały tak jak powinny.  

Tomasz Nowak stwierdził, że na ostatniej Sesji zgłaszał problem na drodze powiatowej od 

Lubiczka w kierunku Siedliszowic. Chodzi tutaj o uskoki, które są jak zjeżdża się z tej drogi 

powiatowej na drogi polne. Od tamtej pory nic w tym temacie nie zostało zrobione, a chodzi 

o nawiezienie kamienia w te miejsca. Drugi problem to brak nawierzchni na odcinku tej drogi, 

który jest to na terenie naszej gminy. Droga na tym odcinku była skrzywiona a teraz wypadły 

tam dziury i jest tam bardzo niebezpiecznie. W tym samym miejscu ktoś ukradł znak z napisem 

Lubiczko. Dobrze by było aby ten znak tam wrócił, by ludzie wjeżdżający od strony 

Siedliszowic wiedzieli, że wjeżdżają właśnie do Lubiczka. 

Ad.6. 

Przed przystąpieniem do podejmowania uchwał Emilia Misterka - Przewodnicząca Komisji 

Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej poinformowała, że 

członkowie tej komisji pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali wszystkie projekty uchwał, 

poddawane pod obrady na dzisiejszej Sesji. 

Piotr Polanowski - Przewodniczący Komisji Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska poinformował, że członkowie tej komisji również 

pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali wszystkie projekty uchwał, poddawane pod obrady na 

dzisiejszej Sesji. 

Eugeniusz Wójtowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie tej 

komisji także pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali wszystkie projekty uchwał, poddawane 

pod obrady na dzisiejszej Sesji. 

a. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

z  budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gręboszowie a Bożena 

Deshko – Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/33/2024 w sprawie przyznania dotacji z budżetu 
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Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gręboszowie została podjęta. (Uchwała 

stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

b. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

z  budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej Hubenice – Kozłów a Bożena 

Deshko – Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/34/2024 w sprawie przyznania dotacji z budżetu 

Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej Hubenice-Kozłów została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

c. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

z  budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Karsach a Bożena Deshko – 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/35/2024 w sprawie przyznania dotacji z budżetu 

Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Karsach została podjęta. (Uchwała 

stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

d. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

z  budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ujściu Jezuickim a Bożena 

Deshko – Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/36/2024 w sprawie przyznania dotacji z budżetu 

Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ujściu Jezuickim została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu). 
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e. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Gręboszów na rok 2024 a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/37/2024 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Gręboszów na rok 2024 została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu). 

f. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na Gręboszów na lata 2024 – 2031 a Bożena Deshko- 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/38/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gręboszów na Gręboszów na lata 2024 – 2031 została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu). 

g. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu 

Dąbrowskiego zadania publicznego zarządzania drogami powiatowymi w zakresie zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 2024/2025, na obszarze Gminy Gręboszów 

a Grzegorz Skowron – Kierownik Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej 

i Gospodarki Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/39/2024 w sprawie przejęcia od Powiatu 

Dąbrowskiego zadania publicznego zarządzania drogami powiatowymi w zakresie zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 2024/2025, na obszarze Gminy Gręboszów 

została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu). 

Prowadzący obrady ogłosił 10 minut przerwy. 
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h. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Gręboszów, a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawiał uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/40/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Gręboszów, 

została podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu). 

i) Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 0011 - Wola Gręboszowska, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka 142/3 a Grzegorz Skowron - Kierownik Referatu 

Budownictwa, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej przedstawił uzasadnienie 

do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/ 41/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w obrębie 0011 - Wola Gręboszowska, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka 142/3 została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu). 

j). Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w  sprawie przyjęcia Regulaminu Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

w  Gręboszowie a Mieczysław Mamulski - kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/42/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Gręboszowie 

została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu). 
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k) Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie powierzenia Gminie Olesno realizacji 

zadania publicznego Gminy Gręboszów w zakresie pomocy społecznej polegającego na 

zapewnieniu wsparcia w mieszkaniu treningowym dla mieszkańców Gminy Gręboszów 

a  Marzena Smoła - Starszy Pracownik Socjalny GOPS przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/43/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego w zakresie powierzenia Gminie Olesno realizacji zadania 

publicznego Gminy Gręboszów w zakresie pomocy społecznej polegającego na zapewnieniu 

wsparcia w mieszkaniu treningowym dla mieszkańców Gminy Gręboszów została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu). 

l) Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części budynku w m. Wola Żelichowska 

a Grzegorz Skowron - Kierownik Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej 

i Gospodarki Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 15 radnych, 15 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr IV/44/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym umowy najmu części budynku w m. Wola Żelichowska została 

podjęta.  

(Uchwała stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu). 

Ad.7. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski radnych i tak: 

- odnośnie terenu przy Wiśle to wniosek Emilii Misterki jest jak najbardziej słuszny. Mamy 

koncepcję i pomysł, aby ten teren zagospodarować i przeznaczyć go do typowej rekreacji 

i turystyki  dla mieszkańców naszej gminy i nie tylko. Jest jednak problem administracyjny, 

ponieważ nie jesteśmy w tym momencie dysponentami tego terenu, który należy do Wód 

Polskich. Pewnie dałoby się to jakoś unormować umową użyczenia, ale trzeba sobie tutaj 

powiedzieć, że każde przejęcie takiego majątku do utrzymania wiąże się z tym, że będziemy 

mieli obowiązek go utrzymywać, co z kolei wiąże się z kosztami. Aktualnie na terenie gminy 
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prowadzone są liczne inwestycje, prowadzone są prace związane z realizacją wniosków 

zgłaszanych przez radnych czy sołtysów i tych środków ciągle jest za mało. Myślę, że każdy to 

zrozumie (wyjaśniał dalej Wójt), że mamy dosyć dróg do poprawy i to jest naszym priorytetem, 

dlatego ta kwestia za wałem nie jest w tym momencie ważna. Myślimy o tym, mamy to gdzieś 

z tyłu głowy, jak najbardziej trzeba będzie się tym zająć, przyjrzeć się temu i w końcu zakasać 

rękawy do pracy. Jest to jednak procedura bardzo czasochłonna. Jeśli chodzi o tą drogę za 

walem do Wisły to jest ona wydzielona, ma swoją działkę drogową i należy do samorządu, 

dlatego mogła być tam wykonana. To nie jest asfalt zrobiony na dziko na działce Wód Polskich, 

tylko ma już swój numer działki i jest oznaczony jako działka drogowa. Pozostała część nie jest 

uregulowana. Sprawą tą pewnie zajmować będziemy się jak nie w tym roku to w przyszłym. 

Coś trzeba będzie z tym tematem zrobić. Jeśli zaś chodzi o takie bieżące uporządkowanie tego 

terenu nad Wisłą to może faktycznie uda się to zrobić faktycznie jakiś sumptem gospodarczym. 

Może Wody Polskie mają też taka ekipę, która zajmuje się takimi rzeczami. Trzeba to 

rozwiązać tak, aby miało to ręce i nogi. 

- odnośnie wniosku Tadeusza Adamczyka dotyczącego zamontowania lustra to takich 

wniosków ostatnio dużo spływa. Dużo jest takich luster przez nas montowanych, oczywiście 

jeśli jest to przy drodze gminnej. Jeśli lustro ma być zamontowane na drodze wyższej kategorii 

czyli drodze powiatowej to my musimy wystąpić w tej sprawie do powiatu i powiat to musi 

zrobić. My zgłaszamy takie sprawy i po weryfikacji przez Zarząd Dróg Powiatowych czy 

Wojewódzkich niejednokrotnie wniosek jest odrzucany gdyż wedle ich mniemania 

zamontowanie lustra w określonym miejscu jest niezasadne. Wniosek ten jak najbardziej 

przekażemy do powiatu skoro mieszkańcy zgłaszają, że poprawi im to poruszanie się 

samochodami i wpłynie na bezpieczeństwo w tym miejscu. Będziemy tą kwestię procedować. 

- odnośnie remontu tej drogi - łącznika w Ujściu Jezuickim to co jakiś czas pojawiają się 

wnioski dotyczące remontów i łatania dziur na dogach na terenie gminy. Staramy się to robić 

na bieżąco. Jeśli ktoś z radnych, sołtysów czy mieszkańców zauważy taką potrzebę to należy 

to zgłosić do Referatu Infrastruktury Technicznej. My weryfikujemy te wnioski, oceniamy czy 

jest to sprawa pilna. czy może poczekać. Wszystkie drogi powoli remontujemy, to i ta droga 

w swoim czasie doczeka się remontu; 

- jeśli chodzi o oświetlenie tablicy i inne prace to faktycznie było to zgłaszane i na pewno 

zostanie to wykonane; 

- odnośnie wniosku Wioletty Jedynak dotyczący zabezpieczenia śluz to temat ten był poruszany 

z wykonawcą , wie o tym i będzie to zrealizowane; 
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- odnośnie uskoków, dziur i zjazdów na drodze powiatowej w Lubiczku to musimy skierować 

zapytanie do Zarządu Drogowego co się z tym tematem dzieje?. Na całym powiecie takich dróg 

dużo. Będziemy się więc przypominać, aby sprawę tą załatwić; 

- jeśli chodzi o znak to jeśli są takie fakty, że znak zniknął to trzeba będzie oznakowanie 

odnowić i znak wstawić. Sukcesywnie takie prace wykonujemy, porządkujemy sprawy 

związane z organizacją ruchu, aby znaki były zgodnie z przepisami wstawione. Trzeba mieć 

tutaj świadomość, że wstawienie znaku drogowego to nie jest zamówienie tabliczki i wkopanie 

jej na głębokość 30 cm, ale wymaga wykonania stałej organizacji ruchu a to już jest cała 

procedura, która jest czasochłonna. Musimy też za to zapłacić niemałe pieniądze, bo kilka 

tysięcy złotych. Musi być to uzgodnione z Wydziałem Ruchu Drogowego Policji, z Wydziałem 

Komunikacji Starostwa. Cała ta procedura trwa czasem pół roku albo i dłużej. 

Ad.8. 

W dyskusji udział wzięli: 

Jako pierwszy w dyskusji głos zabrał Krzysztof Gil - Wójt Gminy, który dziękował wszystkim 

mieszkańcom Gminy Gręboszów, wszystkim organizacjom, stowarzyszeniom, instytucjom, 

które włączyły się do zbiórki dla powodzian, koordynowaną tutaj przez Starostwo Powiatowe 

w Dąbrowie Tarnowskiej. Masa produktów zostanie przekazana najbardziej potrzebującym. 

Jest to obraz dużego serca, które w naszym społeczeństwie tkwi. Wójt stwierdził, iż z tego 

miejsca chce powiedzieć, że nie jest to ostatnia taka akcja. Pewnie coś się pojawi w najbliższej 

przyszłości i pewnie pozytywnie będziemy odpowiadać na taki apel. Wójt poinformował też, 

że jest po rozmowie z Przewodnicząca Izby Rolniczej na temat pomocy dla rolników, dla 

zwierząt na terenach zalanych. Wspólnie podejmiemy działania w sprawie ustalenia potrzeb dla 

rolników. Czekamy na konkretne informacje co potrzebują i gdzie potrzebują. 

Eugeniusz Wójtowicz wnioskował, aby przy sporządzaniu projektu budżetu na 2025 rok 

zwrócić szczególną uwagę na miejscowość Borusowa. W związku z wybudowanym mostem 

i budowaną obwodnicą Hubenic-Kozłowa miejscowość ta jest w naprawdę trudnej sytuacji. 

Zwrócił uwagę, że niedawno wybudowana z funduszy FOGR droga gminna jest już praktycznie 

zniszczona. Droga gminna od ronda wzdłuż kanału melioracyjnego w związku z budową stacji 

benzynowej jest trudna do przejazdu, jest przekopana i zniszczona. W rowie melioracyjnym 

rośnie tyle trawy i różnych ziół, że nie wiadomo gdzie się kończy droga a zaczyna rów. Kolejna 

sprawa to skrzyżowanie drogi powiatowej z drogą wojewódzką. Jest tam dość wąsko. Na łuku 

w tej okolicy rośnie drzewo i stoi słup energetyczny. Jak była zamknięta droga wojewódzka to 

dużo samochodów hamowało na tym drzewie i słupie. Udało się, że nie doszło do niczego 

tragicznego tylko były to lekkie stuknięcia. W związku z tym wnioskował, aby Wójt zwrócił 
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się do powiatu aby tą drogę poszerzyć. Jest tam zamontowane lustro, ale wyjeżdżając 

ciągnikiem z drogi powiatowej trzeba wyjechać prawie do polowy drogi wojewódzkiej, aby coś 

widzieć. Jak coś jedzie to jest trochę za późno, aby reagować i może dojść do nieszczęścia. 

Zwrócił też uwagę, że droga wojewódzka obłożona jest krawężnikami o dużej wysokości na 

całej długości przez wieś. Teraz to się wszystko osypało, zarosło chwastami i nie ma 

możliwości żeby przejść. Prosił o interwencję w tej sprawie, aby dało się w tej miejscowości 

w miarę normalnie żyć. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy odpowiedział, że jak najbardziej przychyla się do tych wszystkich 

wniosków. Wszyscy wiemy jaka jest sytuacja. Problem dotyczy całej gminy, ale szczególnie 

tych miejscowości, które położone są w tym pasie drogowym od mostu. Ruch jest naprawdę 

potężny i raczej nie spadnie, więc te problemy będą postępować. Odnośnie zniszczenia naszego 

mienia odbyliśmy jedno spotkanie z wykonawcami w sprawie przedstawienia naszych roszczeń 

co do tego. Ma odbyć się kolejne spotkanie już z wizją w terenie z dokładnym określeniem, 

które straty mają naprawić. Zostanie sporządzony jakiś protokół i zobaczymy jak wykonawca 

się do tego odniesie. Na razie składa deklaracje, że będzie chciał te szkody naprawić, że będzie 

realizował nasze roszczenia. W jakim wymiarze, trudno powiedzieć. Mamy w tym zakresie 

swoje doświadczenia, że oprócz kolorowych zapowiedzi, później już tak kolorowo nie było. 

Przez cały okres budowy współpraca z wykonawcą nie była taka najgorsza. W związku z tym 

mamy nadzieje, ze uda się te drogi doprowadzić do stanu pierwotnego. Jeśli chodzi 

o poszerzenie drogi to nie można tutaj wchodzić w kompetencje Starosty, ale nie jest to taka 

prosta sprawa. Wchodzi tutaj w grę sporządzenie projektu, przeznaczenie środków na wykup 

gruntów, częściowa przebudowa ogrodzeń. Jak najbardziej będziemy wnioskować w tej 

sprawie, bo jeśli nie będziemy wnioskować to nic nie zostanie zrobione. Nie można jednak 

obiecać co zostanie zrobione, bo nie jest to od nas zależne. Jeśli chodzi o skrzyżowanie to 

gałęzie zostały tam przycięte, lustro założone. Nic więcej nie jesteśmy tu w stanie zrobić z tego 

względu, że jest to droga powiatowa. Uwaga kierowców w tym miejscu musi być na wysokim 

poziomie. Odnośnie krawężników przy drodze wojewódzkiej to wszyscy wiemy jak sytuacja 

od początku wyglądała. Wykonany został remont w ramach pasa drogowego i my nic nie 

mogliśmy z tym zrobić. Poczyniliśmy starania w tej sprawie, które jednak nie przyniosły 

żadnego skutku, gdyż oni są u siebie na działce i nie muszą nas słuchać. Teraz znowu 

podjęliśmy kroki w tej sprawie, gdyż w ramach tzw. inicjatyw samorządowych realizowane są 

na terenie Województwa Małopolskiego zadania współfinansowane z gminą. W związku z tym 

wystąpiliśmy do Zarządu Dróg Wojewódzkich aby od remizy, od tej starej drogi po nowe rondo 

przejąć ten pas pseudo chodnika. Przejąć ten pas żeby zaprojektować chodnik a potem go 
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wykonać. Mamy już na to podpisaną umowę. Procedura tutaj nakreśla, że Zarząd Dróg 

Wojewódzkich przekazuje nam na cele projektowe ten pas drogowy. My po uzgodnieniach 

z nimi będziemy ten chodnik projektować. Zaprojektujemy go. Za projekt będziemy musieli 

zapłacić. Nie jest to mały odcinek to też nie będą małe pieniądze, gdyż chodnik musi mieć 

określne parametry. Po wykonaniu tego projektu finansowanie tego zadania w ramach IS jest 

w wysokości 50% Zarząd Dróg Wojewódzkich i 50% nasza gmina. Mimo wszystko te działania 

są podejmowane. Sprawa się toczy, ale wymaga to czasu. Kiedy to powstanie na razie trudno 

powiedzieć. Nie można tutaj w tej sprawie składać publicznie deklaracji. Działania się toczą 

a finał tego będzie taki, że ten chodnik powstanie. Jeśli chodzi o poprawienie przejezdności na 

tym odcinku, w taki sposób żeby nie blokował przejazdu maszynom rolniczym, czy 

samochodom ciężarowym to w ramach tego porozumienia przejęliśmy wykonanie projektu 

a potem przebudowę tego odcinka drogi w taki sposób, aby usunąć krawężnik. Wiąże się to 

jednak z tym, że za ten projekt gmina w 100% musi zapłacić i potem przebudowa finansowana 

50% na 50%. To zadanie też jest kosztowne i czasochłonne. Jest więc obawa, że naraz tego nie 

zrobimy. Pewnie trzeba będzie podzielić to na zakresy.  

Piotr Polanowski w imieniu swoim, Sołtysa i mieszkańców Żelichowa dziękował za wykonany 

remont drogi położonej w tej miejscowości. 

Tomasz Nowak przyłączył się do podziękowań za tą drogę, gdyż mieszkańcy Lubiczka z niej 

korzystają. Zwrócił jednak uwagę, że podczas remontu tej drogi samochody ciężarowe jeździły 

przez Lubiczko i ta doga asfaltowa, która prowadzi do tej wyremontowanej na odcinku ok. 30 

m jest załamana i niskim samochodem tam nie przejedzie. Zwrócił też uwagę, że nasyp przy 

wyremontowanej figurze w Lubiczku miał być obłożony płytami. Nie zostało to zrobione i po 

tych ostatnich deszczach ziemia, która miała być obłożona zsuwa się z powrotem do rowu 

i stwarza zagrożenie. Radny pytał też na jakim etapie jest budowa obwodnicy Hubenic 

i Kozłowa i budowa przedszkola ze żłobkiem? 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy odnosząc się do poruszanych spraw wyjaśnił, że droga nie została 

zniszczona w trakcie dowożenia materiału tylko po zimie tak zaczęła wyglądać. Droga ta ma 

swoje lata i jak każda droga po jakiś czasie się niszczy. Tak jak wcześniej zostało powiedziane 

w ramach sił i środków na bieżąco drogi są naprawiane. Tak więc i ta droga doczeka się swojego 

remontu. Pasowałoby ją zrobić tak jak robiona jest droga od Miłocina do Lubiczka, ale to wiąże 

się z finansami i to niemałymi. Jeżeli się środki pokażą zostanie to zrobione. Jeśli chodzi 

o figurę to jest to do sprawdzenia, bo na pewno nie było mowy, aby wokół figury miało być to 

obłożone. Obłożony miał być rów. Trzeba jednak sprawdzić kto tutaj zawinił, kto nie zrobił 

i kto ma zapłacić.  
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Jeśli chodzi o obwodnicę to nie ma żadnej oficjalnej informacji o terminie oddania jej do 

użytku. Na razie trwają prace odbiorowe. Nie jest to taki proces, że ktoś przyjdzie i w dniu 

odbierze tylko odbierane są poszczególne elementy. Pewnie jeszcze w tym roku tą obwodnica 

pojedziemy. Co do przedszkola to planujemy, że w kwietniu 2025 będzie otwarte. Takie są 

plany, ale wszystko zależeć będzie jaka będzie zima. Jeśli pogoda będzie niesprzyjająca to ten 

termin może się trochę odwlec w czasie.  

Ryszard Smoła – sołtys wsi Borusowa wnioskował o założenie drugiego lustra w prawą stronę 

na skrzyżowaniu drogi powiatowej z wojewódzka w Borusowej. Byłoby to bardzo pomocne 

i poprawiłoby bezpieczeństwo w tym miejscu. Powiedział też uwagę, że w tamtej kadencji 

zgłaszał, aby tą tablicę Małopolska przenieść bliżej mostu. Do tej pory nie zostało to jednak 

zrobione. Zwrócił uwagę, że w każdej miejscowości są tablice, takie w kolorze niebieskim, na 

których jest mapka i opis miejscowości. Czas jednak zrobił swoje i nic na nich nie widać. 

Wnioskował o ich odnowienie.  

Krzysztof Gil – Wójt Gminy odpowiedział, że jeśli chodzi o lustro to wniosek zostanie 

przekazany do Zarządu Dróg Powiatowych i będziemy czekać na odpowiedź w tej sprawie. Nie 

jesteśmy w stanie nic więcej zrobić. Lustra na „dziko” nie wstawimy, gdyż nie jest to nasza 

droga. Odnośnie tablicy Małopolska wnioski były przekazywane. Nie uzyskaliśmy odpowiedzi. 

W związku z tym zawnioskujemy ponownie.  

Jeśli chodzi o tablice to nie jest to problem tylko w Borusowej. Prace w tym temacie trwają. 

Chcemy trochę zaktualizować dane na tych tablicach i zrobić nową szatę graficzną.  

Tadeusz Adamczyk dziękował za przegłosowanie uchwały w sprawie dotacji dla OSP 

w Gręboszowie.  

Paweł Wożniak – Sołtys wsi Hubenice dziękował za wykonanie remontu drogi gminnej w tej 

miejscowości. Wnioskował o odmulenie stawu gminnego w Hubenicach, który znajduje się 

koło remizy OSP, dokładnie za garażem. Kilka ładnych lat nic tam nie było robione. Staw zarósł 

a wody w nim praktycznie nie ma. Jest sam muł. Zwrócił się też z prośbą, aby zająć się sprawą 

drogi gruntowej przy działkach 555 i 556. Na mapkach ta droga jest widoczna 

a w rzeczywistości jej nie ma, bo ktoś w tym miejscu chciał powiększyć sobie pole.  

 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy wyjaśnił, że jeśli chodzi o drogę to sprawdzimy co tam jest. Jeśli 

tak jest jak Pan Sołtys to przedstawia to wezwiemy osobę do wyjaśnienia i odtworzenia drogi. 

Co do stawu to w Urzędzie Marszałkowskim pojawiły się programy na odnowienie zbiorników 

retencyjnych. Za każdym razem składamy wnioski. Czekamy na rozstrzygnięcie. tych 
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programów. Jeżeli uzyskamy informację, że nic z tego nie będzie to wtedy będziemy musieli 

wyłożyć z budżetu gminy środki na ten cel. I takie działania zostaną podjęte.  

Pełne wypowiedzi osób biorących udział w dyskusji zostały zarejestrowane na nagraniu z obrad 

sesji. 

Ad.9.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął IV 

Zwyczajną Sesję Rady Gminy Gręboszów dziękując wszystkim za przybycie i udział 

w obradach.  

Sesja zakończyła się o godz. 13:57. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała:      Obradom przewodniczył: 

Bożena Landowska      Wiesław Wytrwał 

 


